
PROTOKÓŁ NR 47 

 

 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej  

z dnia 04.07.2018` 

 

 

 

          W posiedzeniu brało udział czterech członków Komisji Infrastruktury 

Społecznej,  Zastępca Wójta pan Radosław Sobecki oraz lekarz stomatolog Pani 

Krystyna Kochańska. 

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Analiza sprawozdania realizacji programu zdrowotnego pt:”Walka  

z próchnicą zębów dzieci szkolnych”. Analiza wynajmu sal wiejskich. 

4. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

5. Zakończenie. 

 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z gminnego programu walki z próchnicą stanowi złącznik nr 2 

Ad.1. 

Wprowadzenia do tematyki dokonała Przewodnicząca Komisji, przedstawiając 

porządek posiedzenia. 

Ad.2. 

 

Uwag do proponowanego porządku posiedzenia oraz do protokołu 

z poprzedniego posiedzenia Komisji nie zgłoszono. Przewodnicząca przystąpiła  

do jego realizacji. 

Ad.3. 

 
Sprawozdanie z realizacji programu walki z próchnicą zębów kierowanych  

do uczniów Szkół Podstawowych na terenie Gminy Krzemieniewo przedstawiła 

Pani Krystyna Kochańska- lekarz stomatolog. 

 



 

Ad.4. 

 

Podczas omawiania tematu  Radni zadali pytania: 

 

Radny Stanisław Żabicki zapytał, czy w szkołach nauczyciele informują dzieci 

 o możliwości skorzystania z programu walki z próchnicą.  

Pani Krystyna Kochańska odpowiedziała, że program jest rozpowszechniany wśród 

uczniów na bieżąco. 

Radny zwrócił się z zapytaniem do Zastępcy Wójta o  zasady wynajmu sal 

wiejskich na zebrania sprawozdawcze Ochotniczych Straży Pożarnych 

połączonych z zabawą taneczną. 

 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że należy rozdzielić dwie sprawy tzn. Jeśli sala 

wynajmowana jest przez stowarzyszenie na przeprowadzenie zebrania 

sprawozdawczego, wtedy nie jest pobierana opłata. Natomiast jeśli stowarzyszenie 

wynajmuje salę wiejską w celu zorganizowania zabawy tanecznej, wtedy opłata 

jest pobierana. 

 

Radny Piotr Majchrzak nawiązując do sprawozdania programu walki  

z próchnicą, zaproponował żeby program nagłośnić. W tym celu należy 

zobligować dyrektorów placówek oświatowych. Radny zapytał także,  

czy zdarza się, że z programu korzystają uczniowie spoza gminy.  

Pani Krystyna Kochańska odpowiedziała, że w programie biorą udział uczniowie 

ze szkół gminy Krzemieniewo. 

 

Podsumowując temat programu walki z próchnicą Komisja jednogłośnie uznała  

za stosowne kontynuowanie programu i przeszła do drugiego tematu posiedzenia 

jakim był temat związany z analizą wynajmu sal wiejskich.  

 

Wobec powyższego radni zwrócili się z pytaniami do zastępcy wójta. 

W pierwszej kolejności zapytała Radna Katarzyna Wysocka, czy w regulaminie 

wynajmu sal wiejskich/grilowisk, zostały dokonane zmiany, nawiązując 

do protokołu nr 44 z dnia 23 kwietnia br. Komisji Infrastruktury Społecznej. 

Radna zapytała, czy stowarzyszenia organizujące rowerówki lub spotkania 

wiejskie np. autorskie, są zobowiązane uiścić opłatę za wynajem sali.  

Czy osoba organizująca zabawę taneczną np. andrzejki, czy też osoba z innej 

gminy, która zapisała się na zabawę musi zapłacić. 

 

Zastępca Wójta odpowiedział, że zmiany zostały wprowadzone w pierwszej części 

regulaminu i za wynajem sal wiejskich w celu poprawienia sprawności fizycznej 

jest stawka 50 zł/godz. Jednocześnie zastępca poinformował, że tym samym nie 

poprawiła się frekwencja wynajmu. Natomiast jeśli chodzi o stypy, zmiany nie 

zostały jeszcze wprowadzone. Jeśli zostaną wprowadzone, to we wszystkich 

salach/grilowiskach. Nowy zapis będzie dotyczył styp, czyli za wynajem 

sali/grilowiska na stypę do 6 godzin, stawka będzie wynosiła 50 % stawki 

dobowej. 

Stowarzyszenia, koła gospodyń itp. na organizację spotkań, zwolnione są z opłat 

 za wynajem sal wiejskich/grilowisk. Natomiast osoby organizujące np. andrzejki, 

zobowiązane są uiścić opłatę za wynajem, ponieważ jest to impreza komercyjna. 



Radny Piotr Majchrzak zwrócił się do zastępcy wójta z zapytaniem, czy Urząd 

Gminy przyjmuje wnioski o szacowanie szkód z powodu wystąpienia suszy.  

 

Zastępca wójta poinformował, że Wojewoda Wielkopolski ogłosił wystąpienie 

suszy. Wobec powyższego Urząd Gminy na wniosek rolnika, wysyła na miejsce 

komisję celem oszacowania strat. 

 

 

 

Ad.5. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji dziękując 

wszystkim uczestniczącym, zakończyła posiedzenie. 

    

Protokołował 

 

T.S 

 

Członkowie Komisji:                                                                    Przewodnicząca 

Komisji: 

                                       

Piotr Majchrzak                                                                         Małgorzata Tarnowska 

................................... 

 

Katarzyna Wysocka 

................................... 

 

Stanisław Żabicki 

....................................... 

 

 


